
Styrelsemöte BK Tullbron  
 
Tid: 2024-10-21 
 
Plats: Styrelserummet Boulecenter Falkenberg 
 
Närvarande: Peter Gleisner ordf. 
     Lena Karlsson kassör 
     Barbro Gustafsson 
     Ing-Britt Pehrson 
     Anita Sjöqvist 
 
 

§ 71 Mötets öppnande 
        Mötet öppnades av ordföranden Peter Gleisner. 
 
§ 72 Val av sekreterare 
        Barbro Gustafsson valdes till att skriva dagens protokoll. 
 
§ 73 Val av ledamot att jämte ordföranden justera dagens protokoll 

Att jämte ordföranden justera dagens protokoll valdes Lena 
Karlsson. 

 
§ 74 Godkännande av dagens dagordning 
        Dagordningen godkändes. 
 
§ 75 Informationsmöte med valberedningen 
        Ledamöterna i valberedningen: Annika Gleisner, Kjell Berglund och       
        Jan-Ove Carlsson informerades om att Anita Sjöqvist, Barbro 
        Gustafsson inte ställer upp för omval nästa år. Ing-Britt Pehrson 
        kan tänka sig att vara kvar i styrelsen ytterligare ett år. Peter 
        kan också tänka sig att vara kvar ytterligare ett år. Lena Karlssons 
        och Bengt-Åke Malmbergs mandattid går ut 2026. Styrelsen 
        påpekade att framtida styrelser bör bestå av 7 personer och att det 
        är viktigt att nya styrelsemedlemmar besitter datakunskap och har 
        datorer. 
 
§ 76 Föregående mötesprotokoll 
        Genomgång av föregående protokoll. 
 
 
 
 



§ 77 Ekonomirapport  
          Lena Karlsson informerade om att vi har 29.528:- på bankkontot 
        och i kontaktkassan finns det 5.300:-. Totalt 34.828:-. Av  Återstart- 
        stödet återstår 5.906:- och av Projektstödet återstår 6.464:-. 
 
§ 78 RF SISU – ”Pilotprojekt” 
        Styrelsen fastslog att ”Pilotprojekten” som RF SISU presenterade 
        i samband med föregående styrelsemöte inte passar BK 
        Tullbron. Vi ber RF SISU om medel för utbildningar i stället, 
        tillexempel utbildning i ”Boule APP”. 
 
§ 79 Information från Alliansen och HSBF 
        Peter Gleisner informerade om möte den 12 nov med samtliga 
        klubbar i Alliansen gällande hallvärdskapet 2026.  
        Alliansen har bestämt att vi inte längre ska köpa tvål som innehåller 
        parfym samt att rengöringsmedel som innehåller kemikalier skall 
        fasas ut. Vidare berättade ordföranden om att BK Tullbron, Onsala 
        Pétanque klubb och Furets Bouleklubb utgör HSBS valberedning. 
        Peter Gleisner har sammankallat klubbarna till ett första möte den 
        29 okt. kl. 15:00 i boulehallen. 
 
§ 80 Övriga frågor 

Diskussion om att vi håller utbildning avseende hemsidan och SPF 
online en torsdagskväll när Varbergs-serien är avslutad. Styrelsen 
ordnar Luciafirande den 9 dec. 

        BK Tullbron har fått en muntlig inbjudan av bouleklubben i Tvååker 
        att prova på mattcurling – vi inväntar en formell inbjudan. 
 
§ 81 Nästa möte 
        Det bestämdes att nästa styrelsemöte blir onsdagen den 20 nov. 
        med början kl. 10:30. 
 
§ 82 Mötet avslutades 
        Ordföranden tackade för visat intresse och avslutade mötet. 
 
Vid protokollet 
 
 
Barbro Gustafsson   Justeras 
 
 
 
Peter Gleisner   Lena Karlsson 



Ordf. 


